
About Ben Yedder Coffee :
The Ben Yedder family has been involved in coffee roasting since 1888 in a grocery store on Rue Nor-
mandy in Tunis. At the beginning of the last century, the roasting unit settled on the Rue La Valette, 
behind the central market; Then the coffee was roasted in the traditional way. 

It was not until 1934 that the late Ibrahim Ben Yedder established Cafés BEN YEDDER, which was 
based at 12 Rue Gezira Tunis before moving it to 07 Rue Dag Hammarskjöld on October 31, 1988. 
Ben YEDDER Cafés has been able to maintain, transmit and develop the core values ​​of its success for 
nearly a century : knowledge - proximity - service. 

The great experience gained over decades as well as the great logistics have allowed Ben Yedder Cafés 
to rise to the second position in the coffee market in Tunisia.

معلومات عن قهوة بن يدر :
شاركت عائلة بن يدر في تحميص البن منذ عام 1888 في محل بقالة في شارع نورماندي في تونس. في بداية القرن الماضي ، 

استقرت وحدة التحميص في شارع لا فاليت ، خلف السوق المركزي ؛ ثم تم تحميص البن بالطريقة التقليدية.

لم يكن حتى عام 1934 أن أنشأ الراحل إبراهيم بن يدر شركة Cafés BEN YEDDER التي كان مقرها في 12 شارع الجزيرة تونس 

قبل نقلها إلى 07 شارع داغ همرشولد في 31 أكتوبر 1988.

تمكنت مقاهي Ben YEDDER من الحفاظ على القيم الأساسية لنجاحها وصيانتها ونقلها وتطويرها منذ ما يقرب من قرن: 

المعرفة - القرب - الخدمة.

سمحت الخبرة الكبيرة المكتسبة على مدى عقود بالإضافة إلى الخدمات اللوجستية الكبيرة لمقاهي بن يدر بالصعود إلى 

المركز الثاني في سوق القهوة في تونس.

Thanks to its history and quality, Ben Yedder coffee is one of the best types of coffee found in every 
Tunisian home, so Ben Yedder works to provide fresh coffee of excellent quality, freshly harvested and 
presented to the public who cares about the best flavor and drinking coffee.

بفضل تاريخها و جودتها تعتبر قهوة بن يدر من افضل انواع القهوة المتواجدة في كل بيت تونسي، لذلك تعمل شركة بن 

يدر على تقديم قهوة طازجة ذات جودة ممتازة ، حيث يتم حصادها حديثًا وتقديمها للجمهور الذي يهتم بأفضل نكهة وشرب 

القهوة

Objective :
Since I am one of the consumers of Ben Yedder coffee, I noticed that the brand and the packaging can 
be more attractive  and memorable, and this would strengthen the position of the brand in the Tuni-
sian market and lead them to be in the first place and give it the Tunisian character, which makes the 
consumer feel close to the product and that By rebranding and redesign the packaging , which gives it 
an exclusive personality fused with the company’s core values ​​(knowledge - proximity - service).
So, I redesigned the logo mark, the logo type, and the Arabic logo type, as was the blue color, patterns 
and textures formed by distinctive symbols of proximity and knowledge.

The pattern of the mustache indicates the mustache of a Tunisian man who is full of strength
The pattern of the hookah is a sign of the love of drinking coffee with smoking hookah
The pattern of the five is a sign of heritage (especially because it is a well-known sign among the Tuni-
sian people)
The pattern of the door is an indication that coffee has been around for decades inside Tunisian homes

These forms confirm the basic values ​​of Ben Yedder coffee (knowledge - proximity - service). Strong 
knowledge of Ben Yedder coffee consumer and proximity to him

الغاية :
نظرًا لأنني أحد مستهلكي قهوة بن يدر ، فقد لاحظت أن العلامة التجارية و التعبئة يمكن أن تكون أكثر جاذبية ولا تُنسى 

، وهذا من شأنه أن يعزز مكانة العلامة التجارية في السوق التونسي ويقودهم ليكونوا في المقام الأول و إضفاء الطابع 

التونسي الذي يجعل المستهلك يشعر بأنه قريب من المنتج و ذلك من خلال إعادة تصميم الغلاف، مما يمنحه شخصية 

 حصرية مدمجة مع القيم الأساسية للشركة ) المعرفة - القرب - الخدمة (.

لذلك قمت بإعادة تصميم الشعار و logo type و arabic logo type، كما كان اللون الأزرق والأنماط والقوام المكونة من رموز 

 مميزة تأكد على القرب و المعرفة.

 يشير نمط الشارب إلى شارب الرجل التونسي المليء بالقوة

 نمط الأركيلة هي علامة على حب شرب القهوة مع تدخين الاركيلة

 نمط الخمسة هو علامة على التراث - رمز تقليدي )خاصة لأنها علامة معروفة بين الشعب التونسي(

 يشير نمط الباب إلى أن القهوة كانت موجودة منذ عقود داخل المنازل التونسية.

تؤكد هذه النماذج القيم الأساسية لبن يدر ) المعرفة - القرب - الخدمة (. معرفة قوية بالمستهلك لقهوة بن يدر و قربهم  

منه .

Logo Mark & Logo Type

Arabic Logo Type

Ben Yedder Packaging in The Market 2021

Arabic Logo Type

#e2e3f0

#06a8a4

#0d143f

Web site : https://www.cafesbenyedder.com.tn/
Facebook page : https://www.facebook.com/CafesBenYedder/
Instagram : @cafesbenyedder
Gmail : info@cafesbenyedder.com.tn
Phone : (+216) 70 011 100
Address : 7, Avenue Dag Hammarskjoeld 1001 Tunis – Tunisie







Thanks for reviewing this project

شكرا لمراجعة هذا المشروع

Vielen Dank für die Überprüfung dieses Projekts


